
Z Á P I S 
z 3. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 21. února 2019, od 16.00 hodin 
 
ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
   Třetí zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin starostou 
obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  
   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 
a to od 14. 2. 2019 do 21. 2. 2019 a zveřejněna na elektronické desce. 
   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Omluven: 0 
Pozdní příchod: Mgr. Juříčková Zdenka 
Dřívější odchod: 0 
Na zasedání zastupitelstva byli tři hosté. 
    
URČENÍ OVĚŘOVATEL Ů A ZAPISOVATELE 
 
   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Fárek Milan, Ing. Mikulenka Jan, členy návrhové 
komise: Ing. Žitník Radek, Stodůlka Martin, a zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, 
pracovnici obecního úřadu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli: Fárek Milan, Ing. Mikulenka Jan, 
členy návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Stodůlka Martin, a zapisovatelku paní Radomilu 
Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno  
 
SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 
starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 
doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 3. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání 
2. Plnění příjmů a výdajů za 01-12/2018 
3. Rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2018 
4. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2019 
5. Nákup pozemků parc. Č. 505/2 a 505/8 pro rozvoj obce 
6. Koupě kempu Kněhyně 
7. Beúplatný převod sokolovny 
8. Úpravy ve smlouvách na provoz kanalizace 
9. Investiční akce 
10. Odměny členům zastupitelstva 



11. Různé 
12. Diskuze 

 
Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno 
 
 
HOST: 
Pan starosta dal slovo hostovi. 
Upozornění na problém zubaře v obci. Nebere další pacienty. Chtěla jsem se zaregistrovat, 
volala jsem, ale stále neměli termín. Potom měli dovolenou, a když jsem přišla bez objednání, 
vyseděla si tři hodiny čekání, už jsem se do registru nedostala. Má spoustu pacientů z jiných 
vesnic, a naši občané nemají kam k zubaři. Ještě horší je to se seniory. Pokud nemají možnosti 
vlastní dopravy, nedostanou se k žádnému jinému zubaři. Určitě mu obec poskytla nějaké 
výhody, měl by upřednostnit naše občany. Mohl by se snažit alespoň zaregistrovat seniory. 
Při rozhovoru přiznal, že musel odbourat počet pacientů, dělal to telefonicky a odsouval 
termíny. 
Starosta:  
v celé republice je problém se zubaři. Zaráží mě ale, že jste se chtěl objednat a nebyl termín. 
Později jsme se dozvěděli, že pacienti doktora Včelaře měli termín, do kdy se měli 
zaregistrovat (asi 8 měsíců). Pokud se nepřihlásili, měl za to, že se zaregistrovat nechtějí. 
Nevíme, jak to řešit, není to ideální stav, můžeme být rádi, že zubaře máme. Stejný případ je 
s dětskou doktorkou, kterou nebudeme mít. Pokud v Huslenkách seženou doktora, bude ten 
stav lepší. Za 8 měsíců se to nepodařilo. 
Místostarostka: 
Pan doktor má asi 2000 pacientů, z toho 500 je z Prostřední Bečvy. Je toho pro jednoho 
doktora hodně. U vás se stalo pochybení a můžete prostřednictvím obce váš problém vyřešit.  
Host:  
Určitě bych to ocenila. Je to ale pro ostatní občany, a zvláště seniory velice nepříjemné. 
Nemají možnost sehnat jiného zubaře, nejsou mobilní. 
Bc. Křenek: 
Takových případů je hodně, je to nejen u seniorů, ale i u mladých.  
Starosta: 
Těch případů. Kdy volali a doktor jim termín přesouval nebude moc.  
Ing. Žitník: 
Je u nás v ordinaci a má ¾ cizích pacientů 
Starosta: 
Má 500 našich pacientů, ale kdyby neměl 1500 z Huslenek, nebyl by u nás vůbec. 
Vránová: 
Má povinnost vůči pacientům z Huslenek, které už dříve vzal do péče 
Starosta 
Pokud by se našel do Huslenek zubař, určitě by se problém vyřešil. Mnoho pacientů by 
zvolilo místního zubaře než dojíždět na Prostřední Bečvu. Doktor Čulman měl asi 700 
pacientů, takže Včelař nevzal asi 200. Opravdu nemáme žádné řešení. Zubaři chtějí zůstat ve 
velkých městech, a ne na vesnici. Prozatím to nemá řešení. Váš případ vyřešíme. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí připomínky k nedostatečné kapacitě zubní ordinace pro 
místní občany  
Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 



 
BOD I. KONTROLA PLN ĚNÍ USNESENÍ  
Informovala místostarostka. 

- Zajištění TOI TOI na záchytné parkoviště v Kněhyních – zajištěno 
- Svodnice na Skálí – prozatím ne, podle počasí 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání  
Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 
 
 
BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJM Ů A VÝDAJŮ ZA 01-12/2018 
 
informoval starosta: 
Plnění rozpočtu  (příloha 2). 
Příjmy:  45 581 791,91 
Výdaje: 48 832 529,61 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje plnění příjmů a výdajů za období leden až 
prosinec 2018 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 
 
BOD III. ROZPO ČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 5 PRO ROK 2019 
Informoval starosta (příloha č. 3) 
Toto rozpočtové opatření bylo schváleno na konci roku starostou, který dostal pověření s tím, 
že na prvním zasedání v roce 2019 bude schváleno OZ. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5.  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
BOD IV. NÁVRH ROZPO ČTU OBCE NA ROK 2019 
Informoval starosta (příloha č. 4).  
 
Bc. Křenek: dotace od KUZL na hasiče nejsou v rozpočtu? Odpověď: můžeme rozpočtovat, 
až když je podepsaná smlouva. V letošní roce budou 
 
Ing. Mikulenka: značení parkoviště je projekt pouze na parkoviště u obce? Chceme označit 
stání u zbrojnice. Odpověď: bude řešeno v rámci projektu křižovatky  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu obce na rok 2019 (příloha č. 4) 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
BOD V. NÁKUP POZEMKU PARC. Č. 505/2 A 505/8 PRO ROZVOJ OBCE 



Informoval starosta. 
Řeší se to znovu. Majitel souhlasí s cenou 500,- Kč/m2, je v zahraničí, v současnosti se 
vyřizuje plná moc.  Během 1 měsíce by mohlo být vše hotovo. Pozemek je strategický. Vstup 
na pozemek je dohodnutý, ale budeme sepisovat smlouvu (kanál, voda atd).  
 
Barabáš:  

- pokud tam bude parkoviště, nemusí být odbočovací pruh? Odpověď: oficiálně ano, 
jeto finančně náročné. Odbočka může být ze stávající cesty. Kolony se budou dělat, 
cesta je široká. 

- Budou chodit na zastávku u SDH na kyvadlovku? Odpověď: ano, ale kyvadlovka není 
ještě vyřešená. Není jisté, že parkoviště tam bude. 

Stodůlka:  
- Počítá se spíše s provizorním parkovištěm? Odpověď: ano, asfaltovat určitě ne. 

 
Barabáš:  

- Pokud zaprší, nic tam nevjede ani nevyjede. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva  schvaluje kupní smlouvu na koupi pozemků parc. č. 
505/2 o výměře 9837m2 a 505/8 o výměře 27m2, k. ú. Prostřední Bečva za celkovou cenu 
4 932 000,-Kč, jedná se o strategické pozemky, které obci do budoucna umožní řešit výstavbu 
sportovní haly, bytových domů, záchytného parkoviště pro Pustevny apod. 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 
 
BOD VI. NÁKUP KEMPU KN ĚHYNĚ 
Informoval starosta. 
Podařilo se dohodnout s FK prostřední Bečva koupi kempu za 2,5 mil. Kč. Problém – 3 
chatky leží na Pozemku Lesů – mají předkupní právo. Stejně tak pozemky 877/1 a 1522 
(vstupní recepce) majitelé – také předkupní právo. Prozatím jsem nejednal, nemohu 
zastihnout. Musí se vzdát předkupního práva. Pokud ne, musí jim pozemky FK nabídnout a 
oni se musí vyjádřit. Větší problém bude u lesů. Jinak se to nedá prodat. 
 
Stodůlka. 

- jak je to s příjezdem? Odpověď: také část přes pozemky tyto, ale dá se to posunout. 
Budeme to chtít odkoupit. 

 
Ing. Mikulenka: 

- na co jsou věcná břemena? Odpověď: je to vstup na hřiště FK a také pro ČEZ 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovitých věcí 
uzavřenou s FK Prostřední Bečva, z. s. na koupi pozemků a budov v areálu kempu Kněhyně za 
dohodnutou cenu 2 500 000,-Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno 
 
 
 



BOD VII. BEZÚPLATNÝ P ŘEVOD SOKOLOVNY  
informoval starosta 
Všechny pozemky kolem a pod sokolovnou jsou obecní, jen stavba je FK. Nabízí nám 
bezúplatný převod stavby. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu uzavřenou s FK Prostřední 
Bečva, z. s. na bezúplatný převod budovy č. p. 427 do majetku obce 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 10 bylo schváleno 
 
 
BOD VIII. ÚPRAVA VE SMLOUVÁCH NA PROVOZ KANALIZACE  
Informoval starosta. 
Při kontrole z MZe byla nalezeny nedostatky ve smlouvách na kanalizaci. Museli jsme 
smlouvy změnit. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva  schvaluje smlouvu o provozování kanalizace pro 
veřejnou potřebu 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje dohodu o vzájemných vztazích vlastníků 
provozně souvisejících kanalizací 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 
 
BOD IX. INVESTI ČNÍ AKCE  
informoval starosta 
CHODNÍK I/35  
projekt chodníku na Novou je zpracovaný. Povede od kostela po křižovatku na Hutisko. 
Podařilo se vyřešit dopravu od obce až na Hutisko: 

• mezi OÚ a SDH rychlost 70km/hod 
• od kostela po zastávky na Nové rychlost 70km/hod 
• zastávky na Nové vyřešeny s přechodem ( možnost dotací) 
• u zastávek rychlost snížena na 50km/hod 
• před odbočkou na Hutisko od Rožnova rychlost 70km/hod 

Pokud by nebylo povolena rychlost u zastávek na 50km, neudělali bychom tam přechod. 
Vše leží na ŘSD k vyjádření.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o projektu chodníku kolem I/35 od kostela na 
Novou 
Usnesení č. 13 bylo vzato na vědomí 
 
REKONSTRUKCE MK 



- oprava staré MK od splavu na Hutisko. Je projekt na rekonstrukci. Jsou dotace na 
rekonstrukce cest. Podáme žádost. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Stavební 
úpravy místní komunikace na pozemcích p. č. 3109/1 a 3119/1 v k. ú. Prostřední Bečva“ do 
Podprogramu MMR - 117D8210 - Podpora obnovy a rozvoje venkova  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 14 bylo schváleno 
 
KŘIŽOVATKA U SDH 
Jsou dvě varianty: 

1) zastávky stejně, zúžení silnice na přechodu. Musely by se vytvořit dvě zastávky do 
Bacova. Je to soukromém pozemku. Je to levnější varianta (5 mil Kč). V současnosti 
je přechod umístěn nepřehledně, musí se při výjezdu vyhlížet přes autobusy.  
Výhoda – levnější 
 

2) přemístění zastávky u zbrojnice pod křižovatkou na Bacov – vytvořit pouze jedno 
místo na čekání do Bacova (z Bacova do Rožnova by čekali u hlavní cesty). Cena 6 
mil. Kč i více. 
Výhoda – nebude se řešit místo na čekání z Bacova. Nevýhoda – občané budou 
přecházet ke zbrojnici přes dva přechody. Určitě si budou cestu zkracovat mimo 
přechod. Časem se to naučí přecházet po přechodech. 

Host: 
- Ta zastávka do Bacova by tam nebyla? Odpověď: záleží na dohodě s majitelem 

pozemků 
Mgr. Juříčková: 

- Ta cesta bude rozšířena? Odpověď: pokud budou majitelé souhlasit, bude to záliv, 
auta by se vyhnuly 

Ing. Žitník: 
- Nebylo by lepší přidat přechod i naproti zbrojnici? Odpověď: nelze, nepovolí PČR, 

není tam chodník 
Bc. Uhlářová: 

- Přechody v Rožnově u knihovny byly dva a došlo ke smrtelné nehodě. Byly daleko 
nebezpečnější 

Ing. Mikulenka: 
- Druhá varianta je přehlednější 

Bc. Křenek: 
- Určitě nebudou chodit po přechodech, děcka si to budou zkracovat. Když bude někdo 

dobíhat také 
Barabáš:  

- určitě bych zastávky nepřesunoval. Nebudou chodit po přechodech, i když to není 
daleko. 

Ing. Žitník: 
- druhá varianta vypadá více nebezpečná, lidé nebudou chodit po přechodech. 

Odpověď: při první variantě není vyřešeno stání z Bacova.  
Místostarostka: 

- druhou variantou se řeší stání do Bacova. Je to zmatečné a neví, kde mají stát, na které 
straně do Bacova a z Bacova.  

Starosta: 



- problém, když se potkávají autobusy do Bacova a z Bacova. 
Bc. Křenek: 

- nepotkávají se autobusy, vyjede na točnu, tam se otočí a jede zpět. Nejedou tam dva 
autobusy. Jezdí tam 4 autobusy za den. Děcka budou určitě chodit mimo přechody. 

Starosta: 
- u první varianty se určitě asi o 4m zkrátí přechod. Bude to bezpečnější 

Bc. Křenek: 
- nešel by tam dát semafor?  

Host: 
- není také dobré řešení, odvádí řidičovu pozornost od chodců. Odpověď: ještě se 

probere s projektantem 
- nešlo by značku obec, které bývala před zbrojnicí směrem od Rožnova znovu usadit? 

Že by obec začínala před zbrojnicí a končila za Zavadilkou? Odpověď: dobrá 
připomínka, navrhneme projektantovi a PČR, k dopracovaní projektové dokumentace  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje první variant úpravy zastávek u hasičské 
zbrojnice střed bez přesunu zastávky  
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 15 bylo schváleno 
 
PŘÍSTAVBA ZŠ – PAVILON 

- připravuje se výběrové řízení, aby realizace začala v době prázdnin 
 
ZAHRADA MŠ 

- stejné jako u přístavby ZŠ, připravuje se výběrové řízení 
 
DOTACE SDH 

- dopravní auto, technické podklady se připravují, projednává se specifikace. Až bude 
podepsána smlouva o dotaci, vysoutěžíme auto a koupíme. Dotace je ve výši 450 tis. 
Kč a možnost dalších 300 tis. z kraje 

- Další dotace ve výši 250 tis. Kč na vybavení je přidělena, podepisuje se smlouva, zpět 
na Kraj 

 
SENIORTAXI 

- Vypíšeme výběrové řízení 
 
SOCIÁLNÍ BYTY 

- Čekáme na výsledky žádostí 
 
VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ 

- Také čekáme na výsledky podání žádostí 
 
MULTIFUNKČNÍ HŘIŠTĚ 

- Neoficiálně je na 99% dotace na venkovní hřiště. Mohlo by se zrealizovat příští rok. Je 
to na místě uvažované tělocvičny 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí investiční akce 
Usnesení č. 16 bylo vzato na vědomí 



 
 
BOD X. ODMĚNY ZASTUPITEL ŮM  
Návrh Alice Uhlářové – odměnit starostu a bývalého místostarostu za práci v loňském roce. Je 
to velice dobrá práce. 
Bc. Uhlářová: 

- Návrh – odměna, aby po zdanění vyšla na 50.000,- Kč 
Mgr. Juříčková: 

- Určitě souhlasím, zaslouží si to 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje odměnu starostovi obce ve výši 75.000,- Kč za 
zdárné čerpání dotací 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 17 bylo schváleno 
 
Bc. Křenek: 

- Pan Fárek dělal skoro celý rok, zaslouží si určitě  
Bc. Uhlářová: 

- Určitě to bude spravedlivé, co se v obci děje, jak se buduje. Přijde návštěva a já se 
chlubím naší návsi. Jsou nadšeni. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje finanční dar Milanu Fárkovi ve výši 45.000,- 
Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 18 bylo schváleno 
 
Starosta: 

- Poděkování za ocenění práce 
 
 
BOD XI. RŮZNÉ 
Informoval starosta. 
KEMP 

- Pokud to bude vše v pořádku, během měsíce, dvou by mohl být náš. Návrh – 
provozovat obec. Udělal jsem malou kalkulaci. V první roce pravděpodobná ztráta. 
Poptal jsem se i minulých provozovatelů. Vždy byl kemp obsazený a vždy byl provoz 
v zisku. Museli bychom udělat nějakou reklamu. Do budovy se vejde 100 lidí.  Chatek 
je 14 a ještě místa pro karavany a stany.  

- Už v minulosti se tu hlásila paní, která provozuje kemp v Karlovicích. Byla nadšená, 
že to je v dobrém stavu. Chtěla by to, ale asi by do toho nedávala žádné investice. 
Další zájemce chtěl dlouhodobý pronájem. Začali by postupně obnovovat.  

- Musíme počítat s výdaji – provoz + pracovníci, revize atd. Teplá voda na tuhá paliva 
- Vše musíme řešit s daňovým poradcem, jak účetně, jak koupě atd. 

Ing. Žitník: 
- Možnost vytápět solárně 

Starosta: 
- Ke všemu jsou tam ještě velké úložné prostory, dílny, které nám na obci chybí. 



- Určitě to bude přínos. Rekreanti neutratí peníze jen v kempu, ale v okolí. Na 
koupališti, v hospodách apod. 

Ing. Žitník: 
- Určitě to bude přínos, možná první rok ne, ale o kemp byl vždy zájem. Jak pracovní 

síly? Odpověď: údržbář se hlásil. Uklízečku seženeme, nejhorší je provozní. 
Bc. Uhlářová: 

- Určitě to zkusit, uvidíme, jak to dopadne 
Bc. Křenek: 

- Byli výděleční, proč kemp zavřeli? Odpověď: vždy byli výděleční, ale byly vnitřní 
neshody. Mohli to ale pronajmout někomu a nezavírat. Fungovalo bez reklamy. 

Bc. Uhlářová: 
- Do budoucna je to velice výhodné místo pro cokoli 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje záměr provozovat si autokemp Kněhyně obcí 
případně jí zřízenou organizací  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 19 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zahájit přípravné práce a najít 
vhodné zaměstnance, abychom mohli kemp v květnu případně červnu otevřít  
Usnesení č. 20 bylo uloženo 
 
OBECNÍ SLAVNOSTI 
Informovala místostarostka.  
Den obce bude probíhat v sobotu 22.6.2019 (v roce 2020 20.6.). Rozpočet je 200 tis. Kč. 
Bude probíhat na návsi, doprovodný program u sokolovny. Program a rozpočet na program 
(příloha č. 4) 
Před plánováním se ustanovila kulturní komise – lidé, kteří s plánováním pomohou. Mělo by 
to být opravdu jako den obce, tak budou zapojeny složky, škola a školka.  
Pódium by mělo být umístěno kolmo k domu služeb. 
Noční klid by měl být zajištěný vyhláškou – výjimka, při akcích pro všechny složky. 
Součástí programu bude Košt slivovice. Vyhodnocené vzorky budou k prodeji. 
Ing.Žitník: 

- Hodnocení koštu by mělo být veřejné 
Stodůlka: 

- Připojit k tomu nějakou soutěž 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o přípravě obecních slavností 
dne 22.6.2019 
Usnesení č. 21 bylo vzato na vědomí 
 
BUFET – PRONÁJEM 
Informoval starosta 

- 5.5.2019 končí pronájem bufetu u SRA. Byl vyhlášený záměr na pronájem – 100 tis. 
ročně. Termín je na 5,5 let, aby to vyšlo do 31. prosince. Přihlásil se pouze pan 
Růžička. Smlouva je v podstatě stejná. 

 



 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem nebytových prostor budovy  č. p. 
610 včetně přilehlé zahrádky za účelem provozování bufetu za cenu 100 000,-Kč/rok pro pana 
Jindřicha Růžičku na dobu od 6. 5. 2019 do 31. 12. 2024  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 22 bylo schváleno 
 
NAVÝŠENÍ POKLADNÍHO LIMITU 
Informoval starosta 
 Návrh na navýšení pokladního limitu o 50 tis. Kč. Tržby z parkoviště, koupaliště  jsou velké. 
Přibyla stezka na Pustevnách, lidí je moc, tržby jsou velké.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje navýšení pokladního limitu na 250 000,-Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 23 bylo schváleno 
 
KOLOBĚŽKA CUP 
Informoval starosta 
Žádost o finanční příspěvek na provozování III. Roč. Koloběžka cup. První ročník byl 
v Praze. Pořádá to Jan Mazoch – skokan na lyžích. Požaduje 20.000,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje dotaci na pořádání KoloběžkyCup ve výši 
20.000,-Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 24 bylo schváleno 
 
ODMĚNA ČLENŮM FINANČNÍHO VÝBORU 
Informoval starosta 
Paní Mikulenková není členkou zastupitelstva, ale je ve finančním výboru. Nemá nárok na 
měsíční odměnu. Návrh- 2.000,- Kč/měsíčně 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva v souladu se zákonem o obcích stanoví odměny za výkon 
funkce členů výborů, kteří současně nejsou členy zastupitelstva ve výši 2 000,- Kč měsíčně. 
ZO v souladu se zákonem o obcích stanoví, že odměny za výkon funkce členů výborů, kteří 
současně nejsou členy zastupitelstva se budou poskytovat od 1. 3. 2019.  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 1   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 25 bylo schváleno 
 
PŘEVOD POZEMKU NA PUSTEVNÁCH 
Informoval starosta 
Řeší se v souvislosti s projektem točny pro autobusy na Pustevnách. Požadujeme převod horní 
části cesty, kde bude umístěna závora hned za vjezdem na parkoviště. Dál se bude jezdit 
pouze na povolení. Převede nám jak stavbu cesty, tak pozemek pod ní. Vše se zpracovává. 
Převod bude proveden cca za dva měsíce. Silnice asi do konce roku. Je to složitější. 



 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatné nabytí části silnice III/4837, 
v délce 0,254 km, ve staničení 9,559 – 9,813 (od točny autobusů po hranici okresů) umístěnou 
na pozemku p. č. 3141/7 odděleného z původního pozemku p. č. 3141/5 geometrickým plánem 
č. 2761- 7571/2018 odsouhlaseným příslušným katastrálním pracovištěm Katastrálního úřadu 
pro Zlínský kraj pro obec a k. ú. Prostřední Bečva a pozemku  p. č. 2999/17 zapsaném 
v katastru nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský 
kraj pro obec a k. ú. Prostřední Bečva , z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnictví obce 
Prostřední Bečva. –  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 26 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatné nabytí pozemku včetně veškerých součástí a 
příslušenství: pozemku p. č. 3141/7 o výměře 5838 m2, odděleného z původního pozemku p. č. 
3141/5 geometrickým plánem č. 2761 -7571/2018 odsouhlaseným příslušným katastrálním 
pracovištěm Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec  a k. ú. Prostřední Bečva 
z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnictví obce Prostřední Bečva.  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 27 bylo schváleno 
 
 
BOD XII. DISKUZE  
 
Místostarostka: 

- nabídka na prodej parc. č. 3093/19 o výměře 77m2. Jedná se o část pozemku, který 
zasahuje do příjezdové MK. Vše je zaměřeno. Koupě za 1,- Kč/m2. 
Další pozemek je 563/2 o výměře 51m2. Jedná se o stejnou situaci. MK je obecní.  

- Další pozemek– jedná se o malou část, která přetíná obecní MK, bylo by to vyřešeno – 
v jednání.  

- Pozemek na Búřov – MK není celá obecní. Jednání majitelkou, cenu požaduje 30,- 
Kč/m2 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje koupi par.č. 3093/19 o výměře 77m2 a par.č. 563/2 o výměře 
51m2 za cenu 1,- kč/m2.  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 28 bylo schváleno 
 

- Žádost o koupi pozemku parc. č.    Má postavený plot na obecním pozemku. Chce si 
jej odkoupit. Zaplotila cizí pozemek. Z hlediska zimní údržby je to malá část. 
Komunikace je dost široká 
Barabáš: - neprodávat, do budoucna problémy 
Fárek: - neprodávat, kam se bude vyvážet sníh.  
Starosta: vše si připraví sama, GP atd. 
Mgr. Juříčková: proč prodávat, postavila si plot na cizím. 
Starosta: pokud by to dala k soudu, vyhraje, dlouhodobě to užívá 



Místostarostka: musela by prokázat, že nevěděla, že je to cizí majetek 
Fárek: jednou ustoupíme a přibude toho více časem 
Starosta: budeme hlasovat, zda zveřejnit záměr 
Ing.Žitník:  časem se prodá protilehlý pozemek, a do budoucna budou problémy. Ať to 
užívá dál 
Starosta: pokud by se měl sousední pozemek oplotit, pohlídáme si to 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášení záměru na prodej části pozemku par.č. 1916/12 za 
cenu obvyklou v místě 
Výsledek hlasování:       Pro 0  Proti 11   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 29 nebylo schváleno 
 

- Schůzka k územnímu plánu. Projektant ÚP zpracovává, je tam 41 změn. Problém je, 
že v minulém ÚP zahrnuto 16 ha ploch k rozvojovému bydlení a mělo by být pouze 11 
ha. Překročili jsme limit. Spoustu žádostí bude vyškrtnuto.   
Řešení – projektanti vymezí plochy, které by se daly převézt zpět. To bychom potom 
zajistili my. Dalo by se to řešit tím, že by se majitelům nechala pouze část pozemku 
v původním stavu a zbytek by se převedl zpět. Protože určitě se nebude na celé ploše 
stavět. 
Starosta: budeme jednat s orgánem, který chrání tyto plochy, jak bychom měli 
postupovat. V zákoně je, pokud na této ploše do 5 let nepostaví, můžete to převézt 
zpět. To vše je chyba původního projektanta.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o průběhu realizace územního plánu.   
Usnesení č. 30 bylo vzato na vědomí 
 

- Knihovna – statistika za 2018: přibylo čtenářů (83 – 130), pořádají se besedy.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o provozování knihovny.   
Usnesení č. 31 bylo vzato na vědomí 
 
Ing. Mikulenka: 

- chceme u SDH vyznačit vodorovné značení 
- upozornění na most u SÚS – havarijní zábradlí 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit opravu zábradlí u lávky u SÚS  
Usnesení č. 32 bylo uloženo 
 

- příjezd MK k Mikulenkům – vydroleno, nutno odvodnit a opravit. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o nutnosti odvodnění a opravy MK u Mikulenků  
Usnesení č. 33 bylo vzato na vědomí 
 

- Jak řešit odpady v SDH, kupují se žetony? Odpověď: číslo popisné 350 je zavedeno 
v systému, vydávají se štítky, nemusí se kupovat žetony 



 
Vránová: 

- MK kolem biotopu se bude opravovat? Odpověď: vyfrézovat a natáhnout koberec. 
Možná uděláme s parkovištěm, až se bude lajnovat 

 
Mgr. Juříčková: 

- Vpusť v Bacově pořád není opravena. Je to propadlé. 
Fárek: je to v záruce, upozorňoval jsem dodavatele na reklamaci, ale opravil něco 
jiného 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit opravu propadlé komunikace 
po realizaci kanalizace v Bacově  
Usnesení č. 34 bylo uloženo 
 

- Po zimním posypu je všude spousta škváry. Budou silničáři odklízet? Odpověď: určitě 
budou, ale pokud lidé chtějí, mohou si to zamést a odklidit sami 

 
Fárek: 

- Veřejné osvětlení svítí celou noc bude se vypínat?  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit vypínání veřejného 
osvětlení přes noc  
Usnesení č. 35 bylo uloženo 
 

- U SDH na přechodu nesvítí blikač. Odpověď: opraví se 
- Mapa u Zavadilky je poškozená, slouží jako vylepovací plocha. Odpověď: možná by 

nebylo špatné zajistit vylepovací plochu. Na Zavadilce ji zrušili, mají ji jen pro svou 
potřebu.  

 
Ing. Žitník: 

- Cesta na Suchou je úzká a nakloněná. Špatně se tam vyhrnuje sníh. Chtělo by to 
odbagrovat a vyrovnat. Jedná se asi o 100m.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit rozšíření cesty na Suchou pro 
zimní údržbu  
Usnesení č. 36 bylo uloženo 
 
Bc. Křenek: 

- Zpráva o činnosti SDH ve zpravodaji 
- Ples SDH Kněhyně - úspěšný 
- Rychlost na silnici na Pustevny. Kolem MŠ řešit rychlost, např. radarem. Je tam pozor 

děti. 
Fárek: řidiči jsou v obci. Značka začíná za zatáčkou, a končí za Skokanem.  
Ing. Žitník: celý provoz a parkování u MŠ je potřeba vyřešit.  
Starosta: není tam ani chodník, je to složité. 
Bc. Křenek: možnost vyřešit chodníkem od Jednoty, povede po obecním pozemku. 
Odpověď: je to také řešení 



 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi řešit projekt parkoviště u MŠ Kněhyně  
Usnesení č. 37 bylo uloženo 
 
Bc. Uhlářová: 

- Návrh- udělat prohlídku v kempu 
- žádost o příspěvek na postiženého syna. Odpověď: kolik chce ať napíše žádost 

 
 
 
 
 
 
 
V Prostřední Bečvě 21. 2. 2019 

 
 
 

………………………………………..   ……………………………. 
Fárek Milan, Ing. Mikulenka Jan    starosta Ing. Radim Gálik 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


